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PvdD  

De veerpont in Sluiskil maakt geen onderdeel uit van het 
openbaar vervoer in Zeeland, maar vervult wel een belangrijke 
functie voor de leefbaarheid in de Kanaalzone. Met name veel 
scholieren maken hier veel gebruik van omdat het de veiligste en 
kortste route is van huis naar school en terug 

Beantwoording volgt in de presentatie 

1. Vindt GS het nodig dat voetgangers en fietsers ter hoogte van 
Sluiskil veilig het Kanaal van Gent naar Terneuzen kunnen 
oversteken? 

Beantwoording volgt in de presentatie 

2. Zijn er plannen de veerpont waarmee de Stichting tot behoud van 
de pont te Sluiskil de oversteek verzorgt te erkennen als 
onderdeel van het openbaar vervoersnetwerk in Zeeland? 

Beantwoording volgt in de presentatie 

3. Zijn er plannen in het kader van Slimme Mobiliteit om de pont 
van Sluiskil op te nemen in het slimme mobiliteitsnetwerk? 

Beantwoording volgt in de presentatie 

4. De Stichting heeft aangeklopt bij de Provincie voor hulp. Welke 
hulp is aan deze stichting aangeboden? 
(Bijvoorbeeld de weg wijzen naar MAEX, Het Fondsenplein van 
ZB Planbureau, subsidieaanvragen, het opstellen van plannen 
enzovoort.) 

Beantwoording volgt in de presentatie 
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5. Zijn er plannen om te zorgen dat fietsers en voetgangers het 
Kanaal van Gent naar Terneuzen ter hoogte van Sluiskil nog 
kunnen oversteken wanneer het de Stichting niet meer lukt om dit 
op basis van vrijwilligheid te verzorgen en de Stichting wellicht 
ophoudt te bestaan? 

 

6.   
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